



Segovia

Tybjerglille bakker d. 06/02-2025

Hermed referat fra mødet hos Gert d. 07.02.2025

1. Der blev besluttet om hvornår generalforsamling skal finde sted.
2. Vi arbejder på tilbud på asfalt og opret af fliser som fremlægges til generalforsamling.
3. Talte om vedtægter skulle ændres lidt i.
4. Johnny er desværre syg og kunne ikke deltage, vi ved ikke om han er stand til at deltage i generalforsamlingen.
5. Der blev taget hånd om at PI-medlemmer nu er opdateret med alles navne.
6. Der blev oprettet en Vejfond konto der gives 1% i afkast på kontoen.

Deltager til mødet

Formanden og Kasserer